
Datum: 16 mei 2022 
Onderwerp: Huisvesting SO Mikado 
 
 
Het college wordt gevraagd de volgende vragen te beantwoorden: 
 
Uit het college besluit van 22 maart jl. hebben wij vernomen dat onderzocht is of de herontwikkeling 
van de locatie aan de Stiemensweg 175 voldoende financiële ruimte biedt voor een uitbreiding in het 
KEC gebied ten behoeve van SO Mikado. 
 
Hierover hebben wij een aantal vragen gesteld welke ook nog mondeling aan bod gekomen zijn 
tijdens de raadsvergadering van 19 april jl. Tijdens deze vergadering gaf de portefeuillehouder aan 
dat alles wat wij als raad zouden hoeven te weten is dat uit het onderzoek gebleken is dat deze 
financiële ruimte er niet is. Hier zijn wij het niet mee eens. Het is de raad die een besluit genomen 
heeft over het beleid, bestemmingsplan en budget ‘KEC Picardie. Wij zijn van mening dat als de 
opdracht niet gerealiseerd kan worden het college terug moet naar de raad. Tot op heden wordt de 
raad niet gehoord maar slechts achteraf geïnformeerd.  
 
Wij hebben dan ook aanvullend nog de volgende vragen: 
 

1. Tijdens de raadsvergadering van 19 april jl. heeft de portefeuillehouder toegezegd navraag te 
doen naar het rapport waarop deze conclusies gebaseerd zijn. Deze toezegging hebben we 
niet teruggevonden bij de actiepunten. Graag ontvangen wij nog per ommegaande dit 
rapport. 

2. Met het rapport of onderzoeksresultaten zouden wij ook graag inzicht hebben in het 
afwegingskader van de conclusies en het financiële omslagpunt wanneer het wel haalbaar 
zou zijn. 

3. Waarom is het college met de alternatieven en conclusies niet naar de raad teruggekomen 
om deze te bespreken?  De raad is opdrachtgever en is ook in de mogelijkheid budget 
beschikbaar te stellen.  

4. Op welke manier is Punt Speciaal inhoudelijk betrokken in dit onderzoek? Was het ook hen 
wens dat dit nogmaals onderzocht zou worden? 

5. In het college besluit van 22 maart jl. is aangekondigd dat onderzocht zal worden wat nodig is 
om te voldoen aan de eisen voor Fisse Scholen. Is dit onderzoek reeds afgerond en wanneer 
kan de raad besluiten omtrent het aanvullend budget dat het college nodig denkt te hebben? 
Graag zien wij een begroting vooraf en niet slechts een afrekening achteraf. 

6. Is er overeenstemming met Punt Speciaal over het programma van Eisen voor het pand aan 
de Stiemensweg 175 en de werkzaamheden die daar nog verricht dienen te worden? 

7. Per wanneer is/wordt het leegstandbeheer van de Stiemensweg 175 beëindigd en zijn de 
opzegtermijnen afgelopen? 

8. Kunnen wij geïnformeerd worden over de concrete planning van de verbouwing naar 
aanleiding van aangenomen motie van 14 maart 2022?  

9. De deadline aangaande het actiepunt ‘verhuizing Mikado’ waarbij de portefeuillehouder zal 
zien of de communicatie naar de buurt verbeterd kan worden is verlopen. Graag een update 
hierover. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Fractie D66 
 


